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Skuleåret 2024/2025 

FAU, Orre skule   

Dato: 05.12.2024 

Deltakarar: Kenth Magne Åsebø-Trodal (rektor), , Kristoffer Torvund Hansen 1.trinn, 

Morten Høyland 3.trinn, Janne Erga 5.trinn, Linda Ellertsen Skauvik 6.trinn og Kjetil Egeland 

7.trinn.   

 

Fråfall: Elin Grødeland 2.trinn (FAU-leiar) Mari Hatteland 4.trinn (nestleiar) 

  

Saksliste:   

Sak    Referat   Ansvar   

Sak 5 24-25   Årshjul for møter:   

Møte 3: 18.februar, 18.00 – 19.00 

Møte 4:  8.mai, 18.00 – 19.00  

Rektor    

FAU   

Sak 14 24-25   Status oppstart skole og læringsmiljø   

Bemanning/personale    

 

Det er god atmosfære i elevgruppen. Lite konflikter og 

uro. Generelt glade barn. Det vert jobba systematisk 

med å skapa gode rammer i alle klasser.  

Tilsette uttrykk høg grad av trivsel, både i 

profesjonskvardagen og saman med elevar og kollegaer.  

I januar og februar er det søkelys på oppstart av tresløyd 

og skaparverkstad. Dette veit vi at elevane ser fram til, 

men det krev at alt utstyr er på plass og at dei vaksne 

kjenner til både bruk av rommet og er trygge i 

undervisningsøymed. Av den grunn vil all utviklingstid 

på skulen brukast til opplæring i ulike maskinar og 

opplegg i den komande perioden.  

Sjukefraværet er fortsatt lav, og det er god bemanning 

på bygget. Det er ikkje behov for fleire tilsette.  

Til neste termin skal både elevar, FAU og tilsette gå i 

gang med utforminga av «Utviklingsplan for Orre skule 

2025 – 2028». Her vil skulen beskriva kommunale og 

lokale satsingar, samt setja seg mål for den komande 3-

årsperioden.  

 

Klepp kommune har fått et filter på alle elever sine 
nettbrett. Dette hindrer elever i å bli oppsøkt av, eller 
oppsøke skadelig innhold. Filteret fungerer også når de 
er hjemme og bruker nettbrettet.  

Rektor     
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Informasjon om nytt nettfilter i Kleppskolen: 

https://statics.teams.cdn.office.net/evergreen-

assets/safelinks/1/atp-safelinks.html  
Sak 7 24-25   Referat   

Referat skal alltid sendast til rektor for godkjenning. 

Deretter vert referatet publisert på skulen si 

heimeside.     

Rektor    

Referent  

Morten 

Høyland 

Sak 9 24-25  Opning av 79-bygget, evaluering .  

 

Positive tibakemelding.  

Barna satt til oppgaver på poster. Gøy for barna å få vist 

frem klasserommet og det dei hadde laga.  

Oppgaver på forskjellige poster sammane med lærarane. 

Både fra barn og voksne som besøkte nybygget er det 

postive tilbakemeldinger. 

 

Mulig litt lang første del av kvelden. Mtp taler. 

 

Litt dårlig oppmøte, tett på Orremesså? 

FAU  

Sak 11 24-25   Ansvar for vårens foreldremøte - FAU   

Tidspunkt for neste foreldremøte: 05.03.25 

 

Forslag: 

1. Innhold 30 min klassevis 

2. Fellesdel reg FAU. 

 

For å øke oppmøte på foreldremøte vil antall oppmøtte 

pr klasse registert med QR kode. Klassen med høyest % 

del deltakelse fra foreldrene premieres. 

 

FAU del: Leige inn foredragsholder. 

Eventuellt politiets nettpatrulie. 

 

Innhold:  

 

-Alle foreldre i FAU sjekker sine klasser om der er 

forslag\ønsker til FAU delen på neste foreldremøte. 

Frist for tilbakemelding neste uke 13.12.24 

 

-Kosthold 

-Sosial media\gaming. Aldersgrenser 

-Når melde ifra til barnevern\politi vedr. Andres barn.  

Stå sammen som bygd rundt barna og skape trygghet.  

FAU   

Sak 15 24-25   Saker frå klassene/FAU-kontaktar 

Den enkelte FAU-kontakt kommuniserer med si klasse.   

FAU    

Sak 16 24-25 Nasjonale prøver  

Presentasjon av resultat og framdriftsplan/bruk av data 

Utsettes til neste møte. 

Rektor  

Sak 17 24-25 Frå Kommunalt FAU 

Utsettes til neste møte. 

Mari Hatteland 

https://statics.teams.cdn.office.net/evergreen-assets/safelinks/1/atp-safelinks.html
https://statics.teams.cdn.office.net/evergreen-assets/safelinks/1/atp-safelinks.html
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Eventuelt/anna Kommunikasjon mellom FAU-medlem.  

Bruker e-post.  

 

Rektor sjekker tilgang og mulighet for å bruke 

DROPBOX. 

Alle  

Referent: Morten Høyland 

 

 


